
 
 
 
 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
15. redne seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 27. septembra 2012, ob 
18. uri v sejni sobi Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja, ga. Polona Kambič.  
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
g. Zvonko Butala, g. Sergej Čas, g. Tomaž Černe, g. Damjan Hrvat, g. Matija Hudak, ga. Sonja 
Klemenc Križan, g. Anton Malenšek, g. Vili Malnarič, g. Janez Movern, g. Danilo Plut, ga. 
Damjana Simonič, g. Damir Stare in g. Peter Štukelj.  
 
Opravičeno odsoten: g. Ivan Bukovec 
 
Na seji so bili prisotni tudi:  

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave, 

• ga. Sonja Ličen Tesari – višji svetovalec za družbene dejavnosti, 

• ga. Tatjana Hutar – svetovalec za razvoj podeželja in malo gospodarstvo, 

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• ga. Beti Pintarič – računovodja, 

• ga. Nina Škorjanc – svetovalec za pravne in premoženjske zadeve,  

• ga. Natalija Kastelec – svetovalec za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• g. Franc Stariha – član Nadzornega odbora Občine Semič,  

• ga. Marjetka Papež – direktorica CSD Črnomelj ( k točki 4), 

• g. Blaž Kočevar – predsednik Komisije za podeljevanje priznanj (k točki 5), 

• ga. Verica Marušin  – Televizija Novo mesto, 

• ga. Mirjam Bezek Jakše – Dolenjski list, 

• ga. Andreja Milavec – Belokranjec, 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA TER OVEROVATELJEV ZAPISNIKA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je pozdravila vse navzoče in podala predlog dnevnega reda v 
razpravo. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-08/2012-3: 
Sprejme se dnevni red 15. redne seje Občinskega sveta Občine Semič.   
DNEVNI RED: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja ter 

overovateljev zapisnika. 
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2. Obravnava in sprejem zapisnikov 14. redne seje in 2. izredne seje občinskega sveta. 
3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
4. Izdaja soglasja k ceni storitve »Pomoč družini na domu« Občine Semič. 
5. Obravnava in sprejem predloga za podelitev plakete Občine Semič v letu 2012. 
6. Analiza reorganizacije poslovanja Kulturnega centra Semič. 
7. Obravnava in sprejem predloga Poročila o izvrševanju proračuna Občine Semič v 

prvem polletju leta 2012. 
8. Obravnava in sprejem predloga Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 

2012 – PRVA OBRAVNAVA. 
9. Obravnava Poročila o izvedbi notranje revizije Občine Semič za leto 2011. 
10. Obravnava Poročila o razdelitvi sredstev za kulturne, športne, humanitarne in 

programe v turizmu ter programe drugih društev za leto 2012. 
11. Obravnava in sprejem sklepov o ukinitvi statusa javnega dobra. 
12. Obravnava in sprejem Sklepa o vzpostavitvi statusa grajenega javnega dobra 

lokalnega pomena v lasti Občine Semič. 
13. Obravnava in sprejem Sklepov o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega 

pomena v lasti Občine Semič. 
14. Volitve in imenovanja. 
15. Vloge in pritožbe. 
16. Pobude in vprašanja članov sveta. 
17. Razno. 

 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 032-08/2012-3 je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja ter overovateljev zapisnika: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep.  
 
Predlog sklepa št. 032-08/2012-4:   
Za zapisnikarja se predlaga ga. Renato Bukovec, za overovatelja zapisnika pa g. Janeza 
Moverna in g. Damirja Stareta.   
 
GLASOVANJE: 13 ZA 

  
Sklep št. 032-08/2012-4 je sprejet. 
 

AD.2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKOV 14. REDNE SEJE IN 2. IZREDNE SEJE 
OBČINSKEGA SVETA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnike pozvala k podaji morebitnih pripomb na zapisnik 14. 
redne seje in 2. izredne seje.  
 
RAZPRAVA: Ni razprave.  
 
Predlog sklepa št. 032-08/2012-5: 
Sprejme se zapisnik 14. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
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GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 032-08/2012-5 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 032-08/2012-6: 
Sprejme se zapisnik 2. izredne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 032-08/2012-6 je sprejet. 
 

AD. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnikom predstavnika aktivnosti na projektu Trajnostna 
oskrba prebivalstva s pitno vodo in varovanje vodnih virov Bele krajine. Trenutno se izvajajo 
dela na kanalu 3 – Mladica in na VH Krč, v kratkem pa se pričakuje tudi gradbeno dovoljenje 
za razširitev čistilne naprave Semič. 
Na projektu Odprto širokopasovno omrežje elektronskih komunikacij je od 426 naročenih 
priključkov aktivnih 400. Trenutno se priključitve izvajajo na Roški cesti, potrebno pa je 
izvesti še priključke na stanovanjskih blokih in na Mladici.  
Na projektu Ureditev parkirišč in avtobusnega postajališča v naselju Semič se dela 
zaključujejo. V kratkem se pričakuje pridobitev uporabnega dovoljenja.  
Projekt Prizidek vrtca Semič, odpravljajo se pomanjkljivosti na podstrešnem delu objekta za 
pridobitev uporabnega dovoljenja. Spodnji del vrtca pa ima že izdano uporabno dovoljenje. 
Odprtje prizidka bo 24. 10., uradno ga bo predal namenu predsednik RS, dr. Danilo Türk. 
Pri projektu Povezovalna cesta do OŠ Semič se je nekoliko zataknilo, saj lastnik zemljišč ni 
pripravljen prodati zemljišča oz. dati služnosti za potrebna zemljišča. Povezovalna cesta je 
zarisana v OPN-ju in po sprejemu le-tega bo občina, če ne bo šlo drugače, sprožila postopek 
razlastitve.  
Pri projektu daljinsko ogrevanje na lesno biomaso, bo kotlovnica 15. 10. uradno predana 
namenu in takrat bo tudi pričetek kurilne sezone za uporabnike. 
Dela na projektu Preplastitev ceste v Srednji vasi se izvajajo in bodo zaključena  v dveh dneh. 
Danes je bila na terenu tudi komisija s strani MGRT-ja.  
Pri občinskem prostorskem načrtu se trenutno izdeluje predlog OPN-ja, ki bo do konca 
septembra 2012 podan nosilcem urejanja prostora v mnenje. Le-ti imajo za izdelavo mnenja 
30 dni časa. Potem bo OPN podan občinskemu svetu v sprejem, najpozneje decembra.  
Pri prijavi investicij na razpise je občina prejela odgovor iz razpisa 322. Žal prijava ni bila 
uspešna. Občina je prejela 74 točk, za uspešno vlogo pa bi potrebovali 75 točk. Na prejeto 
odločbo uprava že pripravlja pritožbo, saj je bilo projektu neupravičeno odvzetih 5 točk. 
Razpis IPA, ni še odgovora.   
 
RAZPRAVA: 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti predlaga, da uradni prostor za 
poročne slovesnosti ostane v poročni sobi muzejske hiše, s tem pa se omogoči trženje 
prostora v Kulturnem centru Semič. 
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Ga. Sonja Klemenc Križan je opozorila, da naselje Gorenjci ni priključeno na optično omrežje. 
 
G. Anton Malenšek je ponovno predlagal, da se prostor za poročne slovesnosti določi tudi v 
Kulturnem centru, saj je poročna soba v muzejski hiši premajhna za sprejem vseh svatov. 
Vprašal je tudi ali je v OPN-ju vrisana obvozna cesta od Goliša do Treh rok.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da se je z Upravno enoto Črnomelj že pogovarjala 
glede uradnih prostorov poročne sobe. Občina ima lahko več uradni prostorov in ne le 
enega, potrebno pa je pripraviti stroškovnik za Kulturni center. 
Občina je za državni prostorski načrt pripravila smernice, da se v 1. fazi projekta tretje 
razvojne osi gradi obvoznica Goliš – Tri roke. V OPN-ju tega predloga ni, saj bi s predlogom 
vsa zemljišča postala stavbna, s čimer bi se dodatno obdavčilo lastnike zemljišč. Če se bo 
zgodilo, da smernice občine na DPN ne bodo upoštevane, se bo obvoznica naknadno 
umestila v OPN. 
Svetnike je tudi seznanila, da je z DRSC dogovorjeno, da se bo obnovila državna cesta od 
Iskre do Štrekljevca.  
 
G. Peter Štukelj je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj vprašal, kaj se dogaja na 
projektu Pokolpje, ali se odvijajo aktivnosti na podjetniškem inkubatorju in kaj je z izgradnjo 
doma za starejše v Semiču. Pri gradnji doma je potrebno dobro premisliti, ali naj dom gradi 
občina ali država. Občina se mora zavedati, da bo gradnja doma velik zalogaj za občino, ki bo 
za sabo prinesla tudi visoke stroške upravljanja in vzdrževanja.   
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da 3. razpisa za Pokolpje letos verjetno ne bo. Na 1. 
javni razpis je bilo prijavljenih 32 projektov, 22 iz Bele krajine (8 iz Semiča) in 10 iz Kočevja. 
Glede podjetniškega inkubatorja v Beli krajini se čaka razpis. Predlagani se bili možni prostori 
za inkubator,  najverjetneje pa bo prevladal inkubator Kanižarica.  
Kar se tiče doma starejših v Semiču še vedno ni ustreznega soglasja s strani Ministrstva za 
finance. Na ministra Vizjaka je bila naslovljena prošnja za sestanke, na katerem naj bi se 
ministrstvo opredelilo glede izdaje soglasja. Gradbeno dovoljenje za dom je že eno leto v 
veljavi in se ga bo tudi maksimalno podaljšalo. Debata o tem ali gradnja doma ja ali ne pa je 
odprta.  
 

AD. 4) IZDAJA SOGLASJA K CENI STORITVE »POMOČ DRUŽINI NA DOMU« OBČINE SEMIČ 

 
Ga. Marjetka Papež, direktorica CSD Črnomelj, je svetnikom pojasnila izračun cene, ki je 
narejena na podlagi Pravilnika o metodologiji za oblikovanje cen socialno varstvenih storitev. 
S spremembo pravilnika v letu 2012 se je cena razdelila na stroške strokovne priprave v zvezi 
s sklenitvijo dogovora in na stroške vodenja in koordiniranja neposrednega izvajalca storitve, 
s tem, da je sedaj občina dolžna v celoti financirati le stroške strokovne priprave, stroške 
vodenja in koordiniranja pa je dolžna sofinancirati najmanj 50%. Občina je dolžna 
sofinancirati tudi stroške neposredne oskrbe in sicer najmanj 50%.  
V občini je 17 uporabnikov omenjene storitve, število pa konstantno niha. 
Po sedaj veljavni metodologijo znaša najvišja možna cena ure za uporabnika 7,15 EUR na 
uro. Analiza stanja iz leta 2011 je pokazala, da je v Sloveniji znašala povprečna cena ure 17,3 
EUR, uporabniki pa so povprečno plačevali 24,4% te cene. V gradivu je predlagano, da se 
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cena za uporabnika določi v tem procentu, to je 24,4% od ekonomske cene 15,50 EUR, kar 
znese 3,78 EUR na uro. 
 
RAZPRAVA: 
G. Sergej Čas v imenu Odbora za družbene dejavnosti predlaga sprejem sklepa. 
 
Predlog sklepa št. 122-04/2012-5: 
Sprejme se Sklep o izdaji soglasja k ceni socialno varstvene storitve pomoč družini na 
domu. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 122-04/2012-5 je sprejet. 
 

AD. 5) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ZA PODELITEV PLAKETE OBČINE SEMIČ V LETU 
2012 

 
G. Blaž Kočevar, predsednik Komisije za podeljevanje priznanj, je pojasnil, da je komisija na 
seji dne 20. 9. obravnava predloge, ki so prispeli na razpis. Na razpis je prispelo 9 predlogov. 
Pri oblikovanju predloga za sprejem je komisija upoštevala določila Odloka o priznanjih 
Občine Semič, in sicer, da se praviloma podeli 1 plaketa posamezniku, 1 plaketa društvu, 2 
diplomi posameznikoma in 2 diplomi društvoma. Komisija ja izločila štiri predloge, zaradi 
skromne obrazložitve, izmed ostalih pa je komisija oblikovala predlog in občinskemu svetu 
predlaga, da plaketo podeli Jožetu Cesarju in PGD Kot Brezje, županji pa predlaga podelitev 
dveh dipolom, in sicer, Jožici Kapele in Antonu Kondi. Komisija je obravnavala tudi predlog za 
podelitev priznanja ga. Rosi Mohar, vendar se je odločila, da se plaketa za življenjsko delo 
podeli Jožetu Cesarju, za ga. Mohar pa bo tudi prišel čas. 
 
RAZPRAVA: 
G. Sergej Čas je pojasnila, da Odbor za družbene dejavnosti ni posebej obravnaval predlogov, 
sej o predlogih odloča občinski svet. 
 
G. Anton Malenšek je predlagal, da se svetnike seznani z vsemi predlogi.  
 
G. Blaž Kočevar je naštel vse prispele predloge: 
- Občni zbor Gobarskega društva Semič je predlagal g. Jožeta Cesarja. 
- Kulturno društvo Orel je predlagalo Moški pevski zbor sv. Štefan. 
- Planinsko društvo Semič je predlagalo g. Franca Jakofčiča. 
- Županja Občine Semič je predlagala PGD Kot Breje in ga. Roso Mohar. 
- Ga. Mojca Stariha je predlagala ga. Margito Adamič. 
- Gasilska zveza Semič je predlagala g. Antona Konda. 
- Društvo semiških brkačev je predlagalo g. Ivana Markoviča. 
- KUD Jože Mihelčič Semič je predlagal g. Jožico Kapele. 

 
Predlog sklepa št. 094-01/2012-13: 
Plaketo občine Semič se v letu 2012 podeli g. Jožetu Cesarju in Prostovoljnemu gasilskemu 
društvu Kot Brezje. 
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GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 094-01/2012-13 je sprejet. 
 

AD. 6) ANALIZA REORGANIZACIJE POSLOVANJA KULTURNEGA CENTRA SEMIČ 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da sta bila za izhodišče pri pripravi analize 
reorganizacije izbrana kulturna centra v Dolenjskih Toplicah in v Šentjerneju. 
 
RAZPRAVA: 
G. Peter Štukelj je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj povedal, da je glede na 
poročilo najboljše, da se pusti vse pri miru. Odbor se zaveda, da KC Semič sam ne more 
preživeti, je pa vložek, ki ga namenja občina v KC, v primerjavi z gospodarstvom, prevelik. 
Občina mora zmanjšati delež sofinanciranja delovanja zavoda, zavod pa mora razširiti svojo 
dejavnost z ostalimi ponudniki. 
 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da je gradivo zelo korektno 
pripravljeno. Ugotovili so, da je oblika delovanja primerna, da so materialni stroški zelo nizki, 
program pa relativno zanimiv. Vsi člani se zavedajo, da se zavod ne more sam financirati in 
predlagajo, da se organizacijska oblika zavoda ne spreminja. 
 
G. Anton Malenšek je povedal, da je pri primerjavi režijskega obrata in javnega zavoda 
12.000 EUR prihranka za občino. Tudi to je denar, ki ga bi občina morala prihraniti. Ne trdi, 
da je režijski obrat dobra rešitev, potrebno bi bilo proučiti tudi druge oblike in možnosti. 
Zavod se sam ne more preživeti, bi pa bilo potrebno ostala društva vključiti v delovanje. 
 
G. Sergej Čas je povedal, da se stroškom, iz naslova števila zaposlenih, ne da izogniti. Tudi v 
primeru, da se organizacijska oblika zavoda spremeni, mora število zaposlenih ostati enako. 
Vedno je govora o seminarskem turizmu, potrebno pa se je zavedati, da stanje v državi 
trenutno ni ugodno. Kar se tiče dodatnih razpisov, v kolikor bo KC uspešen na razpisu in 
preseže kvoto 25.000 EUR avtomatsko postane davčni zavezanec, kar v celoti spremeni 
finančno stanje zavoda.  
 
G. Zvonko Butala je pojasnila, da je javni zavod dobra rešitev. Vse svoje pripombe je povedal 
na sejah sveta zavoda in tudi odstopil, ker predlogi niso bili realizirani. Glede na situacijo v 
državi bi pričakoval, da bo občina v rebalansu upoštevala presežek prihodkov nad odhodki in 
sredstva za KC ustrezno korigirala. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da ima organizacijska oblika javnega zavoda velike 
prednosti. Kar se tiče zniževanja stroškov plač, le-teh ni možno znižati, saj mora imeti zavod 
1.5 zaposlenega. Opozorila pa je tudi, da mora svet zavoda bolj bedeti nad delom zavoda. 
Korekcija v rebalansu proračuna je že vnesena, sredstva za KC so znižana v višini dobrih 
21.000 EUR. V nadaljevanju pa bo občina izplačevala dotacije na osnovi izstavljenih 
zahtevkov. Organizacijska oblika KC ostane nespremenjena. 
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AD. 7) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA POROČILA O IZVRŠEVANJU PRORAČUNA 
OBČINE SEMIČ V PRVEM POLLETJU LETA 2012 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je bilo v skladu s 63. členom Zakona o javnih 
financah vsem občinskim svetnikom in članom nadzornega odbora posredovano poročilo o 
izvrševanju proračuna Občine Semič v prvem polletju leta 2012. 
 
RAZPRAVA: 
Odbora za družbene dejavnosti ter gospodarstvo in lokalni razvoj na poročilo nista imela 
pripomb. 
 
Predlog sklepa št. 410-08/2011-63: 
Občinski svet Občine Semič sprejem Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Semič v prvem 
polletju leta 2012. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 410-08/2011 je sprejet. 
 

AD. 8) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O REBALANSU PRORAČUNA OBČINE 
SEMIČ ZA LETO 2012 – PRVA OBRAVNAVA 

 
Ga. Mateja Kambič je predstavila predlog rebalansa proračuna. Z uveljavitvijo Zakona o 
uravnoteženju javnih financ je bila občinam zmanjšana višina povprečnine in s tem tudi 
znesek primerne porabe, dohodnine in finančne izravnave, ki pripada občinam. Od 1.7. 
občina več ne prejema finančne izravnave. V letu 2012 bo občina iz tega naslova prejela 
28.952,00 EUR manj sredstev od predvidenih v sprejetem proračunu. Večja razlika v 
rebalansu pa je na investicijskem delu. Do največjega odstopanja je prišlo pri projektu 
Trajnostne oskrbe prebivalstva s pitno vodo saj investicija ne bo realizirana v predvideni 
višini, ker se gradnja ČN Semič še ni začela, izgradnja kanalizacijskega omrežja pa je 
predvidena v nekoliko manjšem obsegu. V rebalansu se znesek 1.055.772,90 EUR  znižuje na 
420.000,00 EUR. Pri projektu Ureditev parkirišč in avtobusnega postajališča v naselju Semič 
je bila po razpisu investicija nižja za dobrih 40%. Na razpisu Fundacije za šport za ureditev 
prostora za strelce občina ni bila uspešna, prihodka iz tega naslova v letu 2012 ne bo. 
Skladno z manjšimi prihodki je bil ustrezno usklajena tudi odhodkovna stran proračuna. 
Najprej so bila zagotovljena potrebna sredstva za financiranje osnovnih nalog občine, ki so že 
bila predvidene ali se je naknadno izkazalo, da jih je potrebno uvrstiti v proračun. Naslednje 
so bile investicije, ki so sofinancirane in se v tem letu morajo izvesti. Nazadnje pa so bile, 
glede na razpoložljiva sredstva, upoštevane ostale investicije in odhodki in so bile usklajene z 
dejanskimi stroški. Skupaj z rebalansom se poleg načrta ravnanj z nepremičnim 
premoženjem sprejema tudi načrt ravnanja s premičnim premoženjem, gre za prodajo lesa 
na panju.  
 
RAZPRAVA: 
Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj ter za družbene dejavnosti na predlog rebalansa 
proračuna nista imela konkretnih vprašanj in pripomb. 
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Županja je predlagala sprejem odloka za prvo obravnavo. 
 
Predlog sklepa št. 410-08/2011-64: 
Občinski svet Občine Semič potrdi predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za 
leto 2012 v predlagani obliki za prvo obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA  
 
Sklep št. 410-08/2011-64 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 478-02/2012-7: 
Občinski svet Občine Semič potrdi Letni načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine 
za leto 2012 za prvo obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA  
 
Sklep št. 478-02/2012-7 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 478-28/2012-2: 
Občinski svet Občine Semič potrdi Letni načrt ravnanja s premičnim premoženjem občine za 
leto 2012 za prvo obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA  
 
Sklep št. 478-28/2012-2 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagal, da se predlog odloka prekategorizira v drugo 
obravnavo in predlog dala v razpravo. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 410-08/2011-65: 
Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2012, sprejet v prvi obravnavi, 
se prekategorizira v drugo obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 410-08/2011-65 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnike pozvala k vložitvi amandmajev.  
Svetniki na rebalans proračuna v drugi obravnavi niso imeli predlogov, zato je županja, ga. 
Polona Kambič, rebalans proračuna v drugi obravnavi predlagala za sprejem. 
 
Predlog sklepa št. 410-08/2011-66: 
Občinski svet Občine Semič potrdi Odlok o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2012 
v predlagani obliki za drugo obravnavo in ga pošlje v objavo v Uradni list RS. 
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GLASOVANJE: 13 ZA  
 
Sklep št. 410-08/2011-66 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 478-02/2012-8: 
Občinski svet Občine Semič potrdi Letni načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem občine 
za leto 2012 za drugo obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA  
 
Sklep št. 478-02/2012-8 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 478-28/2012-3: 
Občinski svet Občine Semič potrdi Letni načrt ravnanja s premičnim premoženjem občine za 
leto 2012 za drugo obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA  
 
Sklep št. 478-28/2012-3 je sprejet. 
 

AD. 9) OBRAVNAVA POROČILA O IZVEDBI NOTRANJE REVIZIJE OBČINE SEMIČ ZA LETO 2011 

 
Ga. Mateja Kambič je predstavila poročilo o izvedbi notranje revizije za leto 2011. Revizijo je 
opravila revizijska hiša Loris d.o.o.. Cilj revizije je bil izrek mnenja o delovanju notranjih 
kontrol Občine Semič na področju proračuna in javnih naročil za leto 2011. Revidirana so bila 
naslednja področja: zaključni račun proračuna za leto 2011, programi v gasilstvu, pomoč za 
razvoj in ohranjanje kmetijstva, vzdrževanje gozdnih cest, preplastitev cest v letu 2011, 
novogradnje – športna igrišča, plačilo razlike med ceno programov v vrtcih in plačilih staršev, 
izgradnja prizidka vrtca Sonček, promet dobaviteljev in plačilni roki. Na podlagi opravljene 
revizije je bilo izdanih tudi nekaj priporočil. Ugotovljeno je bilo, da so v Občini Semič notranje 
kontrole vzpostavljene na pregledanih področjih in delujejo učinkovito. 
 
RAZPRAVA: 
Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj ter družbene dejavnosti na poročilo nista imela 
pripomb. 
 

AD. 10) OBRAVNAVA POROČILA O RAZDELITVI SREDSTEV ZA KULTURNE, ŠPORTNE, 
HUMANITARNE IN PROGRAME V TURIZMU TER PROGRAME DRUGIH DRUŠTEV ZA LETO 
2012 

 
Ga. Sonja Ličen Tesari je svetnikom predstavila poročilo. V poročilo so zajeti razpisi 
programov kulture, športa, socialno varstvenih programov, programov turizma in programov 
ostalih društev. Gre za sredstva, ki so razdeljena društvom z izjemo razpisa za programe 
športa, na katerega se lahko prijavi tudi zavod. Pri socialno varstvenih programih, programih 
drugih društev in programih na področju turizma, v primerjavi z letom 2011, ni večjih 
sprememb. Pri programih na področju kulture je bilo sredstev bistveno manj, saj v proračunu 
ni bilo zagotovljenih sredstev za nakup opreme. Komisija za izbor in oceno prijavljenih 
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programov se je odločila, da se sofinancirajo le tiste prireditve društva, ki jih društvo izvede 
samostojno. Pri sofinanciranju športnih programov pa je bilo v letošnjem letu več sprememb, 
saj je bilo sofinanciranje izvedeno na podlagi novega pravilnika. Nekatera društva so dobila 
bistveno manj sredstev od prejšnjih let. Vložena pa je bil tudi ena pritožba, ki je bila 
zavrnjena, ker ni bila utemeljena.  
 
RAZPRAVA: 
Odbora za družbene dejavnosti ter gospodarstvo in lokalni razvoj nista imela pripomb. 
 

AD. 11) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPOV O UKINITVI STATUSA JAVNEGA DOBRA 

 
1. Obravnava in sprejem Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra na parcelah št. 867/6, 
867/8 in 867/10, vse k.o. Črmošnjice 
 
Ga. Nina Škorjanc je pojasnila, da so bile parcele že prodane, ni pa bilo ukinjeno javno dobro, 
kar je potrebno narediti, da bo lahko lastnik vknjižil lastninsko pravico.  
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 478-30/2009-12: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra v predlagani 
vsebini. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
 
Sklep št. 478-30/2009-12 je sprejet. 
 
2. Obravnava in sprejem Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra na parc. št. 5488/3 k.o. 
Štrekljevec 
 
Ga. Nina Škorjanc je pojasnila, da je na občino prispela vloga za ukinitev statusa javnega 
dobra na zemljišču parc. št. 5488/3 k.o. Štrekljevec. Zemljišče v naravi predstavlja del 
dvorišča k stanovanjski hiši.  
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 478-20/2012-3: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra v predlagani 
vsebini. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
 
Sklep št. 478-20/2012-3 je sprejet. 
 

AD. 12) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPA O VZPOSTAVITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA 
DOBRA LOKALNEGA POMENA V LASTI OBČINE SEMIČ 
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Ga. Nina Škorjanc je pojasnila, da so bila vsa zemljišča pridobljena v letih 2011 in 2012 od 
fizičnih oseb in predstavljajo pot ali cesto.  
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 478-29/2012-2: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o vzpostavitvi statusa grajenega javnega dobra v 
predlagani vsebini. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
 
Sklep št. 478-29/2012-2 je sprejet. 
 

AD. 13) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPOV O PRIDOBITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA 
DOBRA LOKALNEGA POMENA V LASTI OBČINE SEMIČ 

 
1. Obravnava in sprejem Sklepa o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra v k.o. 
Črmošnjice 
 
Ga. Nina Škorjanc je pojasnila, da je bilo pri pregledu nepremičnin vpisanih v zemljiško knjigo 
ugotovljeno, da je pravica uporabe še vedno vpisana na javno dobro, prav tako je tudi 
imetnik nepremičnin javno dobro. Ker nepremičnine še niso bile prenesene v last Občini 
Semič, se s predlaganim sklepom ureja lastništvo zemljišč. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 478-30/2012-2: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra 
lokalnega pomena v lasti Občine Semič v predlagani vsebini. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 478-30/2012-2 je sprejet. 
 
2. Obravnava in sprejem Sklepa o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra v k.o. Štale 
  
Ga. Nina Škorjanc je pojasnila da gre za zemljišča, ki v naravi predstavljajo pot, na njih pa je 
knjižena družbena lastnina.  
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 478-31/2012-2: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra 
lokalnega pomena v lasti Občine Semič v predlagani vsebini. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
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Sklep št. 478-31/2012-2 je sprejet. 
 
3. Obravnava in sprejem Sklepa o pridobiti statusa grajenega javnega dobra 
 
Ga. Nina Škorjanc je pojasnila, da je bilo pri pregledu nepremičnin javnega dobra 
ugotovljeno, da lastninska pravica občine še ni vknjižena.  
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 478-32/2012-2: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra 
lokalnega pomena v lasti Občine Semič v predlagani vsebini. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 478-32/2012-2 je sprejet. 
 

AD. 14) VOLITVE IN IMENOVANJA 

 
1. Imenovanje nadomestnega člana v Odbor za družbene dejavnosti 
 
G. Sergej Čas je v imenu Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja povedal, da 
je podal član odbora, g. Martin Banovec, odstopno izjavo. Predstavnikom strank je bil 
posredovan poziv za dostavo predlogov za imenovanje novega člana. V določenem roku so 
bili prejeti naslednji predlogi:  
- OO SDS je predlagal kandidata, mag. Ferdinanda Jakšo 
- OO LDS je predlagal kandidatko, prof. Roso Mohar 
- Danilo Plut je predlagal kandidatko, ga. Anico Jakša 
- OO N.Si je predlagal kandidatko, ga. Heleno Konda 
Komisija je zadevo obravnavala na seji in oblikovala  predlog sklepa občinskemu svetu, in 
sicer, za članico Odbora za družbene dejavnosti  predlaga Heleno Konda.  
 
RAZPRAVA: 
G. Danila Pluta je zanimalo, zakaj je bila ga. Konda najboljša izbira.  
 
G. Sergej Čas je odgovoril, da je bil predlog izglasovan večinsko. 
 
Predlog sklepa št. 032-11/2010-16: 
Občinski svet Občine Semič za članico Odbora za družbene dejavnosti imenuje Heleno 
Konda. 
 
GLASOVANJE: 8 ZA 
 
Sklep št. 032-22/2010-16 je sprejet. 
 
2. Volitve članov državnega sveta – predstavnikov lokalnih skupnosti 
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G. Sergej Čas je v imenu Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja povedala, da 
lahko občinski svet v volilno telo za volitve člana državnega sveta izvoli enega predstavnika – 
elektorja in določi enega kandidata za člana državnega sveta.  
Na podlagi predhodnega postopka so bili v skladu s pravili občinskega sveta predlagani 
naslednji kandidati:  
a) Za KANDIDATA  ZA ČLANA DRŽAVNEGA SVETA 

PREDSTAVNIKA LOKALNIH INTERESOV VOLILNE ENOTE št. 15 
1. BUKOVEC Ivan, Roška cesta 8, 8333  Semič 

predlagatelj: OO SLS Semič 
2. JAKŠA Ferdinand, Roška cesta 65, 8333 Semič 

predlagatelj: OO SDS Semič 
 

b) Za PREDSTAVNIKA OBČINE SEMIČ V VOLILNO TELO 
ZA VOLITVE ČLANA DRŽAVNEGA SVETA (v nadaljevanju: elektorja) 

1. ŠTUKELJ Peter, Drganj Dol 26, 8333 Semič 
 predlagatelj: OO SLS Semič 

2. KLEMENC KRIŽAN Sonja, Sela pri Vrčicah 3, 8333 Semič 
predlagatelj: OO SDS Semič 

 
Ker sta dva člana Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja tudi kandidata za 
člana državnega sveta oz. elektorja (Bukovec Ivan in Štukelj Peter), komisija v takšni sestavi 
ne sme odločati o tej zadevi. Oba kandidata se izločita iz odločanja. 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga občinskemu svetu v sprejem 
dva nadometna člana, in sicer, Damjano Simonič in Zvonka Butalo. Predsednik komisije je 
Sergej Čas. Po imenovanju nadomestnih članov komisija ugotovi prispele kandidature za 
elektorje in kandidata za člana državnega sveta, jih razvrsti po abecednem vrstnem redu in v 
taki obliki predlaga za tajno glasovanje ter izvede tajno glasovanje.   
 
Županja, ga. Polona Kambič, je dala predlog sklepa za imenovanje nadomestnih članov na 
glasovanje. Imenovana komisija bo delava v času seje občinskega sveta in za delo v komisiji 
ne bo prejela sejnine.  
 
Predlog sklepa št. 014-02/2012-7: 
Za nadomestna člana Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanje pri odločanju 
pri točki o volitvah članov v državni svet – predstavnikov lokalnih interesov, ki bodo 21. 
novembra 2012, se imenujeta Damjana Simonič in Zvonko Butala. Predsednik komisije je 
Sergej Čas. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 014-02/2012-7 je sprejet. 
 
G. Sergej Čas je svetnikom pojasnil, da bodo svetniki prejeli dve glasovnici. Glasovnico za 
elektorja in glasovnico za kandidata za člana Državnega sveta. Vrstni red kandidatov na 
glasovnica je sestavljen na podlagi abecednega vrstnega reda. 
 
Zaradi izpeljave volitev je bila seja prekinjena ob 19.35 do 19.45. 
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Člani občinskega sveta so glasovali o posameznih kandidatih z glasovnicami. Na glasovnici št. 
I. so bili napisani kandidati za elektorja, na glasovnici št. II. pa kandidati za člana državnega 
sveta. Na glasovnicah so bili kandidati napisani po abecednem  vrstnem redu. 
 
Član občinskega sveta je glasoval za posameznega kandidata tako, da je obkrožil zaporedno 
številko pred kandidatom. Za elektorja  oziroma kandidata za državni svet je izvoljen 
kandidat, ki je prejel največ glasov. 
 
REZULTATI GLASOVANJA: 
a) za elektorja:                                                           
Glasovalo je 13 članov. 
Oddane glasovnice: 13 
Neveljavne glasovnice: 0  
 
Posamezni kandidati so dobili naslednje število glasov:  
1. KLEMENC KRIŽAN Sonja     6    
2. ŠTUKELJ Peter     7     
 
b) za kandidata za člana državnega sveta,  

predstavnika lokalnih interesov volilne enote št. 15:           
Glasovalo je 13 članov. 
Oddane glasovnice: 13 
Neveljavne glasovnice: 1  
Posamezni kandidati so dobili naslednje število glasov:  
1. BUKOVEC Ivan                                                               8 
2. JAKŠA Ferdinand                                                           4 
 
Sklep št. 014-02/2012-8: 
Županja je ugotovila, da je bil na podlagi določb: 
- 7. člena pravil za elektorja izvoljen  

ŠTUKELJ Peter, Drganj Dol 26, 8333 Semič 
 
- 8. člena pravil za kandidata za člana državnega sveta, predstavnika lokalnih interesov 

volilne enote št. 15, določen: 
BUKOVEC Ivan, Roška cesta 8, 8333  Semič 

 

AD. 15) VLOGE IN PRITOŽBE 

 
1. Vloga za parcelacijo parc. št. 5227 k.o. Semič in menjavo dela parc. št. *372/1 k.o. Semič 
ter odkup dela parc. št. 5227 k.o. Semič 
 
G. Matija Hudak, predsednik Komisije za vloge in pritožbe, je pojasnil, da se je komisija 
sestala 21. 9. in obravnavala 5 vlog.  
 
G. Avdić Ibro je podal vlogo za parcelacijo in zamenjavo oziroma odkup parc. št. *372/1 k.o. 
Semič, parcela ja v njegovi lasti vendar po njej poteka kategorizirana pot. Na parc. št. 5227 
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k.o. Semič pa po katastru poteka javna pot, ki ni več v uporabi. Komisija predlaga, da g. Avdić 
naroči parcelacijo parc. št. *372/1 k.o. Semič in po končani parcelaciji del parcele na južnem 
delu postane grajeno javno dobro, ta del parcele g. Avdić zamenja za del parc. št. 5227 k.o. 
Semič. Komisija še predlaga, da del javnega dobra na severni strani objekta g. Avdića, zaradi 
dostopa do sosednje hiše, ostane javno dobro.  
 
G. Anton Malenšek je predlagal, da je zaradi nemotenega priključevanja na cesto potrebno 
odmeriti večjo kvadraturo zemljišča in ne zgolj širino poti. 
 
Predlog sklepa št. 478-24/2012-3: 
Občinski svet Občine Semič soglaša, da se na nepremičnini parc. št. 5227, k.o. Semič, izvede 
postopek parcelacije ter se po končani parcelaciji sprejme sklep o ukinitvi statusa javnega 
dobra, in sicer na delu nepremičnine parc. št. 5227, ki po izvedeni parcelaciji dobi nove 
parcelne številke. Pri tem je potrebno paziti na nemoteno priključevanje iz sosednjih 
parcel. 
Po ukinitvi statusa javnega dobra, se novo nastalo parc. št. zamenja za del parcele št. 
*372/1 na južnem delu poti, razliko pa se odproda. 
Stroške parcelacije nosi vlagatelj, Ibro Avdić. 
 

GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 478-24/2012-3 je sprejet. 
 
2. Vloga za odkup dela občinskega zemljišča parc. št. 4021/3 k.o. Črmošnjice 
 
G. Matija Hudak, komisija, je pojasnil, da je ga. Tatjana Jakša podala vlogo za odkup dela 
parcele št. 4021/3 k.o. Črmošnjice. Komisija predlaga občinskemu svetu, da sprejme sklep, 
da se izvede parcelacija na predmetni parceli in se del parcele odproda. Parcelacija se izvede 
na način, da ostane dovolj prostora za kategorizirano javno pot in za dostop do sosednji 
parcel.  Odkup dela parcele in vse nastale stroške nosi vlagateljica. 
 
RAZPRAVA: 
Ga. Sonjo Klemenc Križan je zanimalo ali je razlika med posnetkom  in dejanskim stanjem v 
naravi. Ga. Natalija Kastelec je pojasnila, da pri posnetku pride do zamika, je pa  hiša starejša 
in ima določeno svojo parcelno številko. 
 
G. Zvonko Butala se je strinjal s predlogom komisije, saj objekt brez dvorišča ni vreden nič. 
Če bo s parcelacijo določenih le 30 m2 zemljišča za odprodajo, bo tudi s tem lastnica 
zadovoljna.  
 
G. Anton Malenšek je opozoril, naj občina ne odprodaja javnih poti po vaseh, saj so poti že 
tako preozke in se pojavljajo veliki problemi. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagal, da se sprejme sklep, da se izvede parcelacija na 
stroške vlagateljice. Odproda se le tolikšen del zemljišča, da se omogoči nemoten dostop do 
sosednjih parcel. 
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Predlog sklepa št. 478-22/2012-5: 
Občinski svet Občine Semič soglaša, da se na parc. št. 4021/3 k.o. Črmošnjice izvede 
parcelacija, in sicer na stroške vlagateljice, Tatjane Jakša. Po izvedeni parcelaciji se 
vlagateljici odproda ca. 30 m2 zemljišča, odvisno od same parcelacije. Pri parcelaciji je 
potrebno upoštevati, da ostane toliko prostora, da je omogočen nemoten dostop do parcel 
št.  1665/3, 1665/4, 47/2 in 47/3, vse k.o. Črmošnjice. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA  
    1 PROTI 
 
Sklep št. 478-22/2012-5 je sprejet. 
 
3. Vloga za ukinitev statusa javnega dobra na delu parc. št. 2828/1 k.o. Kot in odkup 
ukinjenega dela 
 
G. Matija Hudak, komisija, je pojasnil, da je g. Igor Štefan podal vlogo za parcelacijo in odkup 
dela nekategorizirane poti, ki se nahaja v kleti pod njegovo hišo na Roški cesti 99. Komisija 
predlaga občinskemu svetu, da sprejme sklep, s katerim soglaša, da se na nepremičnini parc. 
št. 2828/1 k.o. Kot izvede parcelacija ter se po končani parcelaciji sprejme sklep o ukiniti 
statusa javnega dobra na delu parc. št. 2828/1 k.o. Kot in se zemljišča odproda. Stroške 
postopka v celoti nosi vlagatelj. 
 
RAZPRAVA: 
G. Tomaž Černe je povedal, da je potrebno za prodajo predhodno pridobiti soglasja vseh 
sosedov, vključno s Slovenskimi železnicami. Pred sprejemom sklepa o ukinitvi javnega dobra 
in odprodaji dela zemljišča naj svetniki dobro premislijo.  
 
Predlog sklepa št. 353-20/2012-3: 
Občinski svet Občine Semič soglaša, da se na nepremičnini parc. št. 2828/1, k.o. Kot izvede 
postopek parcelacije ter se po končani parcelaciji sprejme sklep o ukinitvi statusa javnega 
dobra, in sicer na delu nepremičnine parc. št. 2828/1, ki po izvedeni parcelaciji dobi novo 
parcelno številko. 
Po ukinitvi statusa javnega dobra se predmetno nepremičnino proda. 
Stroške parcelacije nosi vlagatelj, Igor Štefan. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA  
    1 PROTI 
 
Sklep št. 353-20/2012-3 je sprejet. 
4. Prošnja za odobritev dodatnih sredstev KUD Godba na pihala Semič 
 
G. Matija Hudak, komisija, je pojasnil, da KUD Godba na pihala Semič prosi za dodelitev 
dodatne finančne pomoči za organizacijo nastopov v letu 2012. Po informacijah se je godba 
reorganizirala in so se nekateri člani vrnili v skupino. Komisija predlagal, da se jim dodeli 
1.000,00 EUR iz kvote s katero razpolaga občinski svet. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
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Predlog sklepa št. 093-36/2012-3: 
KUD Godbi na pihala Semič, Taborska ulica 8, 8333 Semič, DŠ 20005059, se dodelijo 
dodatna finančna sredstva v višini 1.000,00 EUR za organizacijo nastopov godbe v letu 
2012. Sredstva se nakažejo na TR št. 02430-0255282804. 
Znesek v višini 1.000,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA  
 
Sklep št. 093-36/2012-3 je sprejet. 
 
5. Prošnja za finančno pomoč pri organizaciji 31. slikarskega extempora mladih likovnikov 
 
G. Matija Hudak, komisija, je povedal, da Osnovna šola Semič prosi za finančno pomoč pri 
organizaciji 31. slikarskega extempora mladih likovnikov. Komisija predlaga, da se jim dodeli 
500,00 EUR iz kvote, s katero razpolaga občinski svet. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 600-02/2012-3: 
Osnovni šoli Belokranjskega odreda Semič, Šolska ulica 1, 8333 Semič, DŠ: 78628326, se 
dodelijo finančna sredstva v višini 500,00 EUR za organizacijo 31. slikarskega extempora 
mladih likovnikov Bele krajine. Sredstva se nakažejo na podračun št. 01309-6030678545. 
Znesek v višini 500,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA  
 
Sklep št. 600-02/2012-3 je sprejet. 
 

AD. 16) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
G. Tomaž Černe: 
- Projekt avtobusnega postajališča v Kotu: vprašal je kaj je s prehodom za pešce in 

utripalko in opozoril, da je za Kot postavljena napačna tabla, namesto ulične table je 
postavljena tabla za naselje. Upa, da projekt še ni zaključen. 

- Priključek iz Smuške ceste na cesto Gaber – Rožni Dol je zaradi slabe preglednosti zelo 
nevaren, zato bi bilo potrebno na cesti za Rožni Dol postaviti ogledalo. Ogledalo bi bilo 
potrebno zaradi večje varnosti postaviti tudi na magistrali, ko se iz roženske ceste 
priključuješ na magistralo. 

- Ob občinskem prazniku Gasilska zveza Semič pripravlja gasilsko vajo, ob zaključku vaje pa 
naj bi predali v uporabo tudi defibrilatorje. Del sredstev za nakup defibrilatorjev so 
pripravljena vložiti tudi gasilska društva. Dogovorjeno je bilo, da se gre v nakup dveh 
defibrilatorjev, prejela pa jih bosta PGD Stranska vas in PGD Rožni Dol. 

 
Ga. Damjana Simonič: 
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- Stanovalci ulice Pot k Lebici prosijo za postavitev znaka za omejitev hitrosti na 30 km/h 
ali za postavitev ležečih policajev.  
 

G. Anton Malenšek: 
- Na Osojniku, na glavni cesti, ni postavljene table, ki bi označevala naselje z omejitvijo 50 

km/h. Na omenjenem delu je postavljen le znak za nevarnost. Zaradi veliki hitrosti na 
glavni cesti vaščani zahtevajo, da se postavi tabla z omejitvijo hitrosti 50 ali 60 km/h. 

- Od Osojnika proti Jugorju je veliko znakov za nevarnost padanja kamenja, ni pa znakov, ki 
bi voznike opozarjala na živali na cesti. Zahtevo bi bilo potrebno nasloviti na DRSC.  

 
Županja, ga. Polona Kambič: 
- Pripombe glede avtobusnega postajališča v Kotu bodo posredovane na DRSC. 
- Zahteva za postavitev ogledal, bo posredovana na DRSC. 
- Občina bo izpeljala vse potrebno, da bosta defibrilatorja predana ob koncu gasilske vaje. 
- Znak za omejitev hitrosti za ulico Pot k Lebici je že na občini in bo postavljen v teh dneh. 
- Na DRSC bo poslana zahteva za postavitev znaka omejitev hitrosti na Osojniku in  znakov 

na cesti Jugorje – Osojnik. 
 

AD. 17) RAZNO 

 
1. Seznanitev z vlogami družine Cerjanec v postopku priprave Občinskega prostorskega 
načrta Občine Semič 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnikom pojasnila, da so prejeli vso korespondenco, ki jo je 
občina imela z družino Cerjanec z namenom, da doseže kompromis med sprtima strankama. 
Občina je v predmetni zadevi morala zavzeti določena stališča, ki naj bi bila dobra za obe 
strani. Glede na upoštevanje dosedanjih sklepov pričakuje, da občinski svet svojega stališča 
ne bo spreminjal, saj bi le-to pomenilo podaljšanje postopka sprejema OPN. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
2. Pobuda staršev učencev prvega razreda OŠ Belokranjskega odreda Semič za financiranje 
razširjenega programa dela vzgojiteljice za dodatno eno šolsko uro na dan. 
 
RAZPRAVA: 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti pojasnil, da so imeli široko razpravo 
in ugotovili, da je financiranje vzgojiteljice 20 ur tedensko odobreno iz državnega proračuna 
in dodatno financiranje iz občinskega proračuna ni potrebno. Odbor meni, da je želji staršev 
ugodeno. Želja po dveh oddelkih prvega razreda ni v pristojni občinskega sveta. Presoja 
odločitve vodstva šole glede števila oddelkov prvega razreda je sprejeta na osnovi Zakona o 
organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja in je v pristojnosti Ministrstva za 
izobraževanja, znanost, kulturo in šport. Odbor predlaga staršem, da se za strokovno 
obrazložitev obrnejo na pristojno ministrstvo.  
 
G. Peter Štukelj je povedal, da je od šole pričakoval, da bo sogovornik za boljše učne uspehe, 
kar pa se ni zgodilo. Svetnikom je predstavil svoje osebno mnenje. Ni si predstavljal, da bo 
prvi šolski dan svojega otroka, skupaj z ostalimi starši otrok prvega razreda,  sestankoval in 
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razglabljal o normativih in standardih za izvajanje programa šole in glede tega razpravljal tudi 
z ravnateljico. Starši imajo pridobljena mnenja pristojnega ministrstva in inšpektorata, da si 
starši pravilno razlagajo zakonodajo in je zahtevek po dveh oddelkih prvega razreda 
upravičen, kljub temu pa vodstvo šole ne prisluhne zahtevi staršev. Preseneča ga tudi odnos 
Odbora za družbene dejavnosti, ki ugotavlja, da ni pristojno za reševanje omenjenega 
problema. Kot starš se sprašuje, kakšen je družbeni interes, saj bi pričakoval vsaj podporo k 
vzpostavitvi čim boljših učnih pogojev.   
 
G. Sergej Čas je ponovno povedal, da so na odboru proučili zakonodajo in ugotovili, da 
občinski svet ne more vplivati na število oddelkov v šoli, za to je pristojno ministrstvo in 
organ šole.  
 
G. Zvonko Butala se je strinjal z mnenjem g. Štuklja, kajti stvari bi morale biti narejene v 
dogovoru s starši, šolo in občino. Starši so prejeli premalo družbene podpore, člani 
občinskega sveta pa bi morali upoštevati želje občanov. Osebno se zavzema, da bi Semič imel 
dva oddelka 1. razreda.  
 
G. Sonja Klemen Križan je vprašala, ali je bila županja seznanjena s problemom. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da ji je ravnateljica predstavila problem in tudi 
pojasnila, da je pri oblikovanju oddelkov vezana na zakonodajo, na oblikovane pa vpliva tudi 
strokovni vidik. Strokovna obrazložitev ravnateljice je bila, da kljub upoštevanju vseh vidikov 
ni bilo mogoče oblikovati dveh oddelkov. Program šolstva financira ministrstvo, zato občinski 
svet lahko sprejme le sklep, da se pristojno ministrstvo zaprosi za strokovno pojasnilo glede 
oblikovanja oddelkov.  
 
G. Anton Malenšek je povedal, da je bil na prvem sestanku sveta starše izpostavljen problem 
oblikovanja oddelkov. Predstavniki staršev so predlagali, da se otroke iz Štrekljevca priključi 
prvemu razredu v Semič. Strinja se, da občinski svet sprejme sklep, da podpre prizadevanja 
staršev pri zahtevi za oblikovanje dveh oddelkov 1. razreda.  
 
G. Peter Štukelj je še pojasnil, da se je ves čas vedelo, da bo v razredu 25 otrok, ni pa bilo 
povedano, da bodo med temi otroci trije romski. Ministrstvo za prvi razred plača učiteljico in 
strokovno delavko za ¾ delovnega časa. Do oblikovanje le enega razreda je prišlo, ker 
ravnateljica ni upoštevala enega romskega otroka. Starši so sami, po pregledu zakonodaje, 
ugotovili, da izpolnjujejo pogoje za oblikovanje dveh oddelkov. Ravnateljici zameri to, da že v 
začetku ni formirala dveh oddelkov. Predlagal je tudi, da občinski svet pošlje poziv 
ravnateljici, da vzpostavi čim boljše učne pogoje za učence 1. razreda.  
 
G. Zvonko Butala je predlagal, da se občinski svet opredeli tudi do predloga staršev, da se 
učenci 1. razreda podružnične šole na Štrekljevcu priključijo učencem 1. razreda matične šole 
v Semiču in o možnosti ukinitve šole na Štrekljevcu. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da je podružnična šola na Štrekljevcu opredeljena v 
odloku o ustanovitvi OŠ Belokranjskega odreda Semič. Pred ukinitvijo šole je potrebno 
proučiti razloge za in proti ukinitvi. 
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Ker bo na naslednji seji obravnavan letni delovni načrt šole in bo na seji prisotna tudi 
ravnateljica, predlaga, da se s sklepi počaka do naslednje seje, saj bo govora tudi o omenjeni 
tematiki. V kolikor se bo izkazalo potrebno, se bo na sejo povabilo tudi odgovorne iz 
pristojnega ministrstva.  
 
Svetniki so se s predlogom županje strinjali.  
 
3. Pooblastilo županji za podpis družbene pogodbe glede JP Komunala d.o.o. Črnomelj  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnikom pojasnila, da registrsko sodišče poleg odloka 
zahteva tudi sklenitev in predložitev družbene pogodbe v sodni register. Veljavni odlok o 
ustanovitvi javnega podjetja vsebuje vsebine potrebne za družbeno pogodbo, zato imata oba 
akta lahko identično vsebino. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 014-03/2012-12: 
Občinski svet Občine Semič pooblašča županjo, Polono Kambič, da sklene in podpiše 
družbeno pogodbo o ustanovitvi Javnega podjetja Komunala d.o.o. Črnomelj v enaki 
vsebini, kot je veljavni Odlok o ustanovitvi JP Komunala d.o.o. Črnomelj (Ur. l. RS, št 
40/2001, 74/2002, 124/2004 in 18/2012). 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 014-03/2012-12 je sprejet.  
 
 
Županja je zaključila sejo sveta in vse prisotne pozvala na prireditve ob praznovanju 
občinskega praznika.  
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Seja je bila zaključena ob 21.00.  
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